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ZÁPISNICA 

z 11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 16. novembra o 17.00 hod. 

v zasadačke OÚ v Spišskej Teplici 

Prítomní poslanci: podľa priloženej prezenčnej listiny 

1. Starosta obce Ing. Radoslav Šeliga privítal všetkých prítomných, skonštatoval, že sú prítomní 

všetci poslanci a OZ je spôsobilé rokovať a uznášať sa, oboznámil prítomných s programom 

a dal hlasovať za navrhnutý program. 

Program: 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

3. Kontrola plnení uznesení OZ 

4. Správa o hospodárení za III. štvrťrok 2016 

5. Úprava rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 10/2016 

6. Žiadosť o prenájom zasadačky KD – Jozef Hovorka, Družstevná 185, Sp.Teplica 

7. Rôzne 

8. Interpelácie poslancov 

9. Záver 

 

Hlasovanie: Za: 9 

   Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

OZ schválilo program zasadnutia. 

 

 

2. Starosta obce navrhol členov návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľku. 

Návrhová komisia: Tomáš Buc, Ing. Gabriela Olekšáková 

Hlasovanie: Za: 8 

   Proti: 1 (Nemčková) 

Zdržal sa: 0 

OZ schválilo členov návrhovej komisie Tomáša Buca a Ing. Gabrielu Olekšákovú. 

Overovatelia zápisnice: Marek Červeň, Anna Nemčková, zapisovateľka Ing. Mária 

Martinková 

Hlasovanie: Za: 9 

   Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

OZ schválilo overovateľov zápisnice Mareka Červeňa a Annu Nemčkovú a zapisovateľku Ing. 

Máriu Martinkovú. 

 

3. Kontrola plnení uznesení OZ. Starosta obce informoval prítomných, že pri kontrole uznesení zo 

dňa 19.10.2016 nebolo žiadne ukladacieho charakteru.  

 OZ vzalo na vedomie kontrolu uznesení. 
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4. Správu o hospodárení za III. štvrťrok 2016 spracovala ekonómka obce Mgr. Andrea Lachová,  

ktorá informovala aj o aktuálnom stave prostriedkov na bankových účtoch. Pripomenula, že 

v správe sú zahrnuté aj príjmy a výdavky školy. 

 

OZ vzalo na vedomie správu o hospodárení za III. štvrťrok 2016.   

 

5. Starosta obce informoval o návrhu na zmenu rozpočtu obce na rok 2016 rozpočtovým 

opatrením č. 10/2016, ktorý bol vypracovaný ekonómkou obce Mgr. Andreou Lachovou na 

základe toho času známych skutočností, reálnej potreby tak v príjmovej ako aj výdavkovej časti 

rozpočtu. Ekonómka obce vysvetlila potrebu prijať rozpočtové opatrenie po položkách, 

k jednotlivým položkám podala informácie s odôvodnením požadovanej zmeny. Poslanci 

diskutovali o zámere na kúpu malého traktora vrátane výbavy na zimnú údržbu(radlica, posyp, 

vlečka na zvoz trávy a konárov), na kúpu presunuté finančné prostriedky z položky na 

rekonštrukciu obecného rozhlasu. Starosta dal hlasovať o návrhu rozpočtového opatrenia. 

 

Hlasovanie: Za: 9 

   Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

OZ schválilo úpravu programového rozpočtu 2016 rozpočtovým opatrením č. 10/2016 spôsobom 

podľa §14 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení 

neskorších predpisov. 

 

6. Starosta informoval o žiadosti Jozefa Hovorku, Družstevná 185, Spišská Teplica, ktorá sa týka 

prenájmu priestorov kultúrneho domu za účelom usporiadania rodinnej oslavy dňa 14.1.2017. 

Podmienkou prenájmu je vyrovnanie záväzkov voči obci, pričom osoby na uvedenom trvalom 

pobyte nemajú tieto povinnosti vysporiadané. Poslanci diskutovali o určení pravidiel, aby sa 

predišlo špekuláciám, keď žiadateľom o prenájom je osoba z domácnosti dlžníka. Anna 

Nemčková navrhla vykonanie opatrení na vyrovnanie nedoplatkov a Ing. Olekšáková zdôraznila 

potrebu zaviesť disciplínu pri uhrádzaní záväzkov občanov voči obci. Starosta uviedol, že 

neplatičom boli rozposielané výzvy na zaplatenie nedoplatkov. Ing. Pintek navrhol zaviesť 

pravidlá pri posudzovaní žiadateľov o prenájmy, aby sa posudzovala domácnosť podľa trvalého 

pobytu. Po úhrade môže žiadateľ opätovne podať novú žiadosť, termín bude predbežne 

rezervovaný. 

Hlasovanie: Za: 3 (Červeň, Ďurišová, Nemčková) 

   Proti: 5 (Buc, Michalková, Olekšáková, Pintek, Šeliga) 

Zdržal sa: 1 (Jurčo) 

 

OZ neschválilo prenájom zasadačky KD pre p. Jozefa Hovorku, Družstevná 185, Spišská Teplica, 

dňa 14. januára 2017. 

 
7.  Rôzne: 

 Starosta obce informoval o prieskume trhu na vykonanie zimenj údržby miestnych 

komunikácií, kde boli oslovení traja dodávatelia (Brantner Poprad s.r.o., Technické 

služby mesta Svit, PDP Sp. Teplica), kde najnižšiu cenu a najvýhodnejšie podmienky 

ponúkla firma Brantner Poprad s.r.o. Anna Nemčková sa pýtala či majú alebo nemajú 

občania povinnosť čistiť chodníky, kde ich majú vybudované pred 

svojimi nehnuteľnosťami, poslanci Buc  a Ing. Pintek sa zaujímali o možnosť prijatia 

VZN pre takúto povinnosť. Starosta obce informoval o nutnosti prijímať VZN obce iba 

na základe zákonného zmocnenia a zároveň upozornil na schvaľovanie rôznych VZN 
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obcí a miest v rozpore s Ústavou SR, čomu sa snaží vyhnúť. Uvedenú problematiku 

preskúma z hľadiska právnych predpisov obecný úrad. 

OZ vzalo na vedomie ponuku firmy Brantner Poprad s.r.o. na zimnú údržbu miestnych 

komunikácií. 

 Starosta informoval o riešení petície občanov podanej na Správu a údržbu ciest PSK. 

Bola vykonaná obhliadka predmetnej cesty so zástupcami obce a SÚCPSK a na základe 

zisteného bola 07.11.2016 doručená odpoveď o vybavení petície, v ktorej sa uvádza: na 

úseku cesty sa nachádzajú sieťové rozpady asfaltového krytu a výtlky, ktoré si vyžadujú 

súvislú živičnú úpravu povrchu. SÚC PSK Prešov vedie pre oblasť Poprad cestu 

č. III/3065 v internom zásobníku havarijných ciest, pričom vyčlenenie finančných 

prostriedkov v predpokladanej sume 220 000€ podlieha schváleniu poslancov 

Zastupiteľstva PSK.  Starosta uviedol, že obec bude naďalej aktívne oslovovať poslancov 

PSK a trvať na splnení požiadavky, ktorá bola obsahom petície. 

 

OZ vzalo na vedomie odpoveď PSK na petíciu za opravu cesty č. III/3065. 

 Starosta informoval o žiadosti p. Mézešovej zo dňa 10.11.2016 o sprístupnenie obecných 

priesotorv bývalej kaviarne z dôvodu vrátenia majetku, ktorý obec podľa žiadateľky 

neoprávnene užíva. Zoznam majetku nebol priložený. Starosta uviedol, že p. Mézešová 

neprijala výzvu na stretnutie s poslancami s cieľom dohodnúť riešenie, ani na zasadnutie 

finančnej komisie.  Po diskusii medzi poslancami o preukázaní zoznamu a hodnoty 

majetku starosta navrhol, aby bola žiadateľka vyzvaná na doplnenie žiadosti a aby 

stavebná komisia vykonala obhliadku predmetných priestorov a navrhla finančné 

vysporiadanie spolu so žiadateľkou. 

 

OZ vzalo na vedomie žiadosť p. Jany Mézešovej Budovateľská 414/42, 059 34 Spišská 

Teplica, o vrátenie majetku z obecných priestorov z bývalej kaviarne. 

 

 HKO Ing. Mária Krajčová informovala o sťažnosti uchádzačky o zamestnanie na OÚ, 

skonštatovala, že pri kontrole nenašla pochybenie pri postupe výberu zamestnanca. 

Zároveň upozornila na potrebu spracovania Zásad postupu  o vybavovaní sťažností 

a podnetov občanov a ich zverejnenie na webovom sídle obce.  

 

Hlasovanie: Za: 9 

      Proti: 0 

   Zdržal sa: 0 

 

OZ uložilo obecnému úradu vypracovať zásady postupu pri vybavovaní sťažností 

a podnetov od občanov. 

 Starosta informoval o povinnosti samosprávy ako orgánu verejnej moci a o povinnosti 

podľa zákona č. 305/2013 Z. z. v platnom znení od 1.11.2016 vykonávať elektronickú 

komunikáciu prostredníctvom Ústredného portálu verejnej správy. 

 Starosta informoval o príprave petície o zákaze hracích automatov na území obce, ktorá  

je zákonným podkladom pre vydanie VZN. 

 Starosta informoval o postupe pri vysporiadaní majetkovo-právnych vzťahov k 

pozemkom na ul. Svitská – zadaním spracovania geometrického plánu a právnym 

poradenstvom. 

 Starosta informoval o predbežnom záujme žiadať o pridelenie dotácie na obstaranie 

nájomných bytov v roku 2017 na bývanie bežného štandardu. 

 Starosta informoval o príkaze starostu na vykonanie inventarizácie, na ktorý dala podnet 

audítorka. V inventarizačných komisiách sú zaradení zamestnanci OÚ a poslanci OZ 

kvôli transparentnosti, prvé stretnutie s cieľom dohodnúť postup inventarizácie bude 

v utorok 22.11.2016 o 16hod. 
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 P. Martin Lysák sa vyjadril k povinnosti odhŕňať sneh z chodníkov na základe zákona 

o cestných komunikáciách, starosta argumentoval podaniami na Ústavný súd o nesúlade 

právnych ustanovení, OÚ zistí právny stav k danej veci. Ďalej žiadal vysvetlenie 

o spôsobe prideľovania orientačných čísel. Starosta informoval o povinnosti obce podľa 

zákona o registri adries zaviesť pri uličnom systéme orientačné čísla, novelizovanej 

vyhláške č. 31/2003 Z. z., ktorá určuje pravidlá prideľovania súpisných a orientačných 

čísel stanovuje vyhláška  v § 4 a § 5. Ďalej poukázal na zložitosť a dôležitosť spracovania 

tejto agendy s ohľadom na vytvorenie prehľadného a funkčného systému číslovania, ktoré 

bude zodpovedať aktuálnemu stavu a nebude potrebné ho zásadne meniť alebo dopĺňať 

v ďalších rokoch.  

8. Interpelácie poslancov: 

 M. Červeň – informoval o potrebe odstrániť výtlky a nutnosť spätnej povrchovej úpravy 

cesty po rozkopávkach na ul. Krátka. Starosta vysvetlil provizórne riešenie, keďže 

v r. 2017 je naplánovaná rekonštrukcia komunikácie. 

 Ing. P. Pintek – informoval sa o novostavbe na ul. Vodárenská a doasfaltovaní 

prekopávky, tiež na ul. Školská a o stave vybudovania rigolu na ul. Vodárenská. 

Prednosta OÚ informoval, že technické riešenie je pripravené a v prípade priaznivého 

počasia sa bude rekonštrukcia realizovať do konca roka 2016. 

 T. Buc  a Ing. Olekšáková pripomenuli podobný problém na ul. Budovateľská (č. 380) 

a tiež o zasahovaní konárov stromu do vozovky (č. 382). 

 J. Ďurišová sa informovala o infotabuli na ul. Záhradná – je dokončená a pripomenula 

nutnosť dokončiť rekonštrukciu kuchynky v KD. Starosta uviedol, že sa inštaluje 

sadrokartón, pribudne nová dlažba a obklady. 

 A. Nemčková – sa informovala o stave realizácie nocľahárne, starosta informoval, že 

bude v areáli futbalového ihriska, je potrebné dobudovať prípojky. 

 Ing. P. Pintek navrhol v súvislosti so zámerom vybudovania denného stacionára 

aktualizáciu ÚPN-O pre vymedzenie plôch pre občiansku vybavenosť. Starosta uviedol, 

že v roku 2017 sa plánuje v spolupráci s mestami Poprad  a Svit rokovanie na túto tému 

s dôrazom na prepojenie infraštruktúry. 

  MUDr. M. Michalková ponúkla možnosť uskutočniť v zasadačke KD bezplatné 

vyšetrenia očnej sietnice pre seniorov v termíne 12.-13.12.2016 a požiadala o 

informovanie o tejto udalosti v obecnom rozhlase. 

 

9. Záver. Starosta obce poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. 

 

 

Overovatelia zápisnice:  Marek Červeň 

   Anna Nemčková 
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Zapísala: Ing. Mária Klára Martinková 

V Spišskej Teplici 22.11.2016 

      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Ing. Miroslav Hric v. r.      Ing. Radoslav Šeliga v. r. 

   prednosta OÚ                    starosta obce 

 

 

 

 


